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13th Asia Adult Expo:  
100% Adult Product Trading Platform in Asia 

第 13屆亞洲成人博覽 : 100%成人產業貿易平臺 

 
The Asia Adult Expo (AAE) is an annual trade show that focuses on the adult industry 
in Asia. The event brings together manufacturers, distributors, retailers, and other 
professionals from the adult industry to showcase their products and services, 
network with industry peers, and attend educational seminars and workshops. AAE 
2023 will be held from 29-31 August 2023 at Hong Kong Convention and Exhibition 
Centre Hall 5FG.  
 
As an international trade exhibition of adult industry in Asia Pacific for the 13th Edition, 
this year's expo promises to be the biggest and best yet, with double up its size in net 
exhibiting area and over 50% new suppliers engaging more diversifications. 
 
AAE features a wide range of products and services related to the adult industry 
including sex toys, lingerie, lubricants, BDSM products, adult novelties and more. 
Exhibitors from around the world, especially from Asia, come to the expo to display 
their latest products and technologies and attendees have the opportunity to explore 
the latest trends and innovations in the industry. 
 

亞洲成人博覽(AAE)是一年一度專注成人產業貿易的專業展覽，將於 8 月 29 至 31 日 假香港會

議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行。 

 

作為亞太地區成人產業貿易的盛事，亞洲成人博覽今年迎來了第 13屆，展會規模為歷屆最

大，展覽面積比上屆翻了一倍，其中一半以上為展會新面孔，採購商將會見到更多新產品，認

識更多新的合作夥伴。 
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本屆亞洲成人博覽將會展示一系列最新成人產品，其中包括成人玩具及情趣用品，性感內衣，

潤滑油，BDSM皮制服飾等等。來自亞洲以至世界各地的展商，將會展示他們的最新產品和技

術，與會者將可體驗到成人產業的最新潮流和創新意念。 
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Hangzhou AI Sexverse Co., Ltd 
杭州賽思無際科技有限公司 (China 中國)  

Booth No:K42 
 

The metaXsire™ App is an AI-based app that enhances users' experiences with sex toys by bringing them to 
life in an intelligent, interactive, and immersive way. We have already supported dozens of domestic and 
international brands. Our technology innovation team is led by academicians and professors from the Chinese 
Academy of Sciences, with decades of experience in Metaverse Technology, neural networks, computer vision, 
natural language processing, speech recognition, multimodal data, and deep learning. By integrating cutting-
edge artificial intelligence technology and state-of-the-art product experience into the sex toy industry, we are 
providing an intelligent upgrade to the traditional sex toy industry. 
 
metaXsire App，以 AI技術賦玩具以生命，滿足用戶智慧化、互動式和沉浸式性幻想的極致體驗需求。已支持國

內外數十款品牌。由中科院院士

和教授團領銜的航太科創團隊，

基於數十年的元宇宙、神經網

路、電腦視覺、自然語言處理、

語音辨識、多模態和深度訓練技

術，通過將尖端人工智慧技術及

航太級產品體驗與成人用品深度

結合，實現傳統成人產業的智慧

化升級。  

 
LEMONPARD TECHNOLOGY LIMITED 
檸動科技有限公司 (China 中國)  

Booth No:A46 
 

TFounded in 2017, Lemonpard Tech Ltd. is a leading enterprise in the App controlled sex toy industry. It 
focuses on APP control, wireless control, and also provides OEM/ODM/Distribution services. Lemonpard’s 
advantages are concentrated in several aspects: (1) It provides cost-effective and competitive APP control 
products, not only wireless control in nearby, but also Long-Distance control between partners (e.g. from 
London to New York). (2) It offers customized color, logo and packaging services for your products. (3) It assists 
in developing your own APP product solutions, helping you to integrate APP of your entire product line. (4) It 
provides innovative OEM/ODM solutions for your innovative ideas. If you want to learn more, please visit 
www.lemonpard.com or contact sales@lemonpard.com  
 
檸動科技有限公司成立於 2017年，是一家國際領先的專注於 APP控制和無線控制的情趣產品製造商。公司的主

要產品為 APP控制和無線控制的情趣產品，並提供相應的 OEM/ODM/分銷服務。公司的主要優勢包括： 

（1）提供高性價比、競爭力強的 APP控制產品，在支援短

距連接的同時，還支持使用者進行長距離控制（譬如：從倫

敦到紐約，或者從香港到悉尼等）。 

（2）提供個性化的定制解決方案，包括定制產品顏色、

logo和個性化包裝等服務，讓您的產品與眾不同。 

（3）提供一整套的 APP開發方案，可以説明您將任意的產

品 APP化。 

（4）提供高品質的定制化 OEM/ODM解決方案，將客戶的

創新理念融入具體的產品予以實現。 

如有任何需要，請訪問 www.lemonpard.com 或聯繫 

sales@lemonpard.com

 

EXHIBITOR HIGHLIGHT  
展商預覽 
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Dongguan new fire electronic technology Co., LTD 
東莞市新火電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth No:M28 
 

With the corporate spirit of "New Concept", we sincerely welcome domestic and 
foreign merchants to guide, negotiate business and develop together. 
Experienced in the production technology of sexual health products, with 
production processes strictly following lSO internation . 
Al standard sand a strict internal quality control system. We have always 
respected"innovation, loyalty and service". At the same time, our company can 
provide customized services for peer sand domestic and foreign merchants, 

tailoring professional adult products for you.  
The company has a strong design team, mold production team, professional assembly production line and has 
the ability to produce in large quantities, as well as its own silicone production. Xinhuo continues to deepen 
cooperation with customers on OEM/ODM and jointly createa community of interests! 
 
“新理念”的企業精神，我們竭誠歡迎國內外客商指導、洽談業務、共同發展。 

從事性保健用品生產科技經驗，生產過程嚴格按照 ISO國際標準和嚴格的內部

質量管控體系。我們一直尊崇 創新 忠誠 服務 同時我司可為同行及國內外客商

提供來樣定制的服務，為您量身打造專業的成人用品。公司擁有強大的設計團

隊、模具製作團隊，專業的裝配生產線，具備大批量生產能力，並有自己的矽膠

製作。 

 
NEVIK TECHNOLOGY CO.LTD  
東莞市尼維克健康科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:G28 
 
尼維克是一家專業的性玩具製造商。我們的創始人在該行業有十餘年了，生產高品質的矽膠振動棒皮套。公司有

模房部門-CNC,火花機，放電機，矽膠部-煉膠，油壓，研磨打磨，噴油，全檢（矽膠部門擁有環保證書）組裝部-

ID工程師，結構工程師設計團隊，生產線有 6條產量可達日出品 1萬個，2018年到至今，將業務擴展到一個性

愛玩具 ODM製造商。 
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HSY INDUSTRIAL LIMITED 
紅色源實業有限公司 (China 中國) 

Booth No:B43 
 
We are Shenzhen Hijoy Technology Co.,Ltd  
HIJOY is one of China’s most successful sex toy manufacturer-with its extensive best seller products,excellent 
production technology, strong production capacity, excellent product quality,fair and stable price,top design and 
top service teams. 
 
HIJOY has customers all over the world and the wholesale team is available for them every day. 
 
深圳市嗨翼科技有限公司專注成人用品的設

計、生產、銷售。免費為客戶提供專業的產

品設計服務，公司主要生產飛機杯、增大

器、震動棒、鎖精環等產品。公司擁有頂尖

前衛的設計團隊，標準化的模具注塑，矽膠

液壓生產車間，6條產品裝配線，完善的生

產品質管控體系。專業的售前，售後服務團

隊，歡迎來廠參觀、洽談。 

 
 

 
Shenzhen Rosyland Industrial Co., Ltd 
深圳市玫瑰園實業有限公司 (China 中國) 

Booth No:H50 
 
Established in 2017, Shenzhen Rosyland Industrial Co., Ltd is a manufacturer specialized in the research, 
development and production of sex toys.  
 
We are located in Shenzhen, with convenient transportation access. All of our products comply with 
international quality standards and are greatly appreciated in a variety of different markets throughout the world.  
 
If you are interested in any of our products of would like to discuss custom order, please feel free to contact us. 
We are looking forward to establishing successful business relationships with new clients around the world in 
the near future.  
 
深圳市玫瑰園實業有限公司成立於 2017年，專業生產成人用品，集產品研發和生產於一體。我公司地處深圳，

交通便利。我司所有產品採用國際品質標準，產品遠銷海外，享譽海內外眾多市場，如貴司對我們任一款產品有

意或有訂單意向，歡迎隨時聯繫我們。我們期待于全球客戶攜手合作，共創未來。 
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Shenzhen Brifull Industrial CO.,LTD 
深圳市寶裕孚實業有限公司 (China 中國)  

Booth No:L06 
 
 
It was established in 2010,it is a professional production and sales of sex toys company.We provide various 
kinds of adult sex products such as Dildos, Vibrators,Anal toys and so on.Our products have passed the quality 
system investigation of quality management certificate authority. We provide OEM/ODM services for domestic 
and foreign brands,and dropshipping orders. 
 
深圳市寶裕孚實業有限公司成立於 2010年，

專業研發生產矽膠類成人用品，有十多年的

行業沉澱，為廣大海內外客戶提供優質價美

的產品，且提供深入開發定制化產品服務，

與跨境電商、行業貿易商、品牌商、海外客

戶等有豐富的配套合作經驗。 

 
 
 

 
Hong Kong Grace Profit Technology Limited 
香港利瑞科技有限公司 (Hong Kong 香港) 

Booth No:C23  

 
BeYourLover was founded in 2018 and is an online and B&M-integrated gift mall across multiple countries and 
regions. We focus on physiological products, erotic products, health products, etc. The product quality is under 
strict control by our professional product R&D and creative design teams only to enhance the user experience. 
In order to meet the psychological and physical needs of the youth, we are devoted to continuously improving 
product performance and creating high-end quality sex toys for the youth. 
 
We realize that people are looking for a more comfortable and efficient experience in their intimate lives, and as 
a professional adult product brand, we are here to protect your love and passion. Give it to your lover for a 
heartfelt connection; Give it to your friend for a naughty surprise; Give it to your lover for a harmonious and 
satisfying relationship.  

 
BeYourLover 創立於 2018年，是跨越多國家及地區的線上線下綜合類禮品商城，主營類目包括生理用品，情趣

用品，保健用品等，擁有專業產品研發團隊及創意設計團隊，嚴控品質提升用戶使用體驗。致力人們的心理和生

理需求，不斷提高產品性能，打造屬於青年群體的高端成人用品。採用安全無毒材質，經嚴格質檢及測試確保安

全。 
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Chisa Group Limited  
温州琦莎玩具有限公司 (China 中國)  

Booth No:B07 
 
Creation is a long tour, throughout this tour CHISA's motto has always been the same: To offer you great 
products and satisfying service. 
 
創新是一個漫長的旅程，琦莎在這一旅程中秉持著始終如一的宗旨：為您提供優質的產品和滿意的服務。 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
Dongguan Yu Emotion Health Products Co., Ltd   
東莞市御情健康用品有限公司 (China 中國) 

Booth No:M32 
 

Dongguan Yu Emotion Health Products Co., Ltd, is specialized in the creative R&D, sales, and manufactory of 
wearable and bondage adult sex toys. The products are mainly fun wearables products and SM bondage sets. 
We accept various cooperation modes such as customized production, ODM/OEM production, and brand 
agency. We adhere to the principle of keeping promises and keeping contracts, welcome customers come to 
guide us to discuss and cooperate.  
 
東莞市御情健康用品有限公司是專業致力於穿戴, 捆綁類成人情趣用品的創意研發設計, 銷售與生產。 產品以情趣

穿戴和 SM 捆綁為主, 並接受定制產供 ODM貼牌代加工/OEM代生產和品牌代理等多種合作模式。 秉承重信用守

合同、 客戶蒞臨指導共商合作。 
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Zerolife Technology (Dongguan) Co; Ltd 
零點生活科技（東莞）有限公司 (China 中國) 

Booth No:M23 
 
Zerolife Technology (Dongguan) Co; Ltd is a specialized manufacturer with an integrated design, manufacture, 
sales and service as high-tech & comprehensive enterprise, located in Shijing road, Dongguan, China. We 
mainly specialize in the various sex toys which meets the individual demand of different groups with its 
abundant product line including bullet vibrators, dildo vibrators, vibrating rings, prostate massage, anal 
plug ,love balls with high quality and unique aesthetic design. All products are made of medical-grade, non-toxic 
and free-phthalate material complied with international health standards and certified CE, FDA, SGS and RoHS. 
 
零點生活科技（東莞）有限公司是一家集設

計、製造、銷售、服務於一體的高科技綜合

性的公司。 我們主要生產滿足於不同群體個

性化需求的各種性玩具，產品線多樣化，產

品包括子彈振動器、模擬陽具振動棒、振動

環、前列腺按摩器、肛塞、縮陰球等，我們

提供優質的產品品質&獨特的設計。 所有產

品均採用醫用級、無毒、無鄰苯二甲酸酯材

料，符合國際衛生標準，並通過 CE、FDA、

SGS和 RoHS等認證。 

 

 
DONGGUAN CONBRIDGE TECHNOLOGY CO., LTD  
東莞康橋科技有限公司 (China 中國)       

Booth No:B44 
 

Dongguan Conbridge Technology co., Ltd. is a professional adult sex toys company which have the capacity to 
design, research and develop, manufacture and sell adult sex toys. We’re specialized in developing, 
manufacturing and selling various kinds of fashionable adult sex toys, and regard international marketing as the 
overall development direction of the company.  
 
東莞市康橋科技有限公司專業開發、製造和銷售各種時尚的成人性玩具，憑藉優質的產品、卓越的商業信譽、全

面的技術服務和有競爭力的價格，我們與世界各地的客戶建立了良好穩定的合作關係。 
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Shenzhen Chanyyixing lndustry Co.,Ltd    
深圳昌益興實業有限公司 (China 中國)      

Booth No:A54 
 
Specialized in designing and producing silicone sex toys, Shenzhen changyixing Industry Co., Ltd have a wide 
range including vibrators, magic wand massager, kegel balls, love eggs, cock ring, butt plugs and so on. OEM & 
ODM are highly welcome 

 
昌益興位於深圳市龍崗區，於 2016年註冊成立。連絡人是周先生 。公

司主要產品是男女性感產品，手淫工具和玩具，振動性玩具、按摩器具

等。我們提供的性感產品，品質上乘，價格合理。公司本著誠信為立足

之本 創新為生存之源 服務為永恆的主題。以優質、便捷的服務、優良的

產品品質贏得了廣大客戶的好評和支援。 

 
 
 
 
 
 

 
KAMARATI INDIA 
卡馬拉蒂 印度 (India 印度) 

Booth No:H08 
 

In Indian mythology Kama Rati is a beautiful word made up of two words Kama and Rati where Kama is the 
Indian God of Human love and desire often portrayed along with his female counterpart Rati. Kama Rati every 
product range has all those herbs which are the blessed herbs for sexual purpose chosen by Ancient Indian 
books, Ancient Ayurveda and by the god & goddess of love & desire KAMA & RATI. We are into Ayurveda since 
four generations in India and we are manufacturing and marketing the same. Our several years of research we 
have represented in Kamarati the intimate products range. 
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Jiangxi Dreamsex Industry Co. Ltd 
江西情尚實業有限公司 (China 中國) 

Booth No:F28 
 
Our factory is specializing in the production of adult toys.Since established in 2012,our company focus on the 
development and production of the men’s and women’s sex toys all the time.Our predecessor companyis 
Dongguan Elegance Plastic Electronics Co.,ltd, and now we have our own factory in Wanzai Industrial 
Park,Yichun city,Jiangxi province.Our factory covers an area of 10 acres and the plant area is more than 5,000 
squaremeters.Our factory has two optical-type production lines and three injection molding production lines.We 
have more than 60 technicians and designers,various of adult toys’can be undertook.Our OEM and ODM 
product sells very well in home and abroad. 
 
“High quality,reasonable price,excellent service and abide by the contract"is our goal. Look forward to be your 

loyal friend and businesspartner to create a win-win future! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Shenyang Qita Trading Co., Ltd 
瀋陽奇她商貿有限公司 (China 中國) 

Booth No:J40 
 

The Qita brand (QITA) was born in 2017. The brand name originates from the concept of the new companion 
model of 'novel she'. It is one of the earliest physical doll brand enterprises in China to propose the concept of 
"companionship". Qita endows physical dolls with new soul and meaning of existence. Users immerse 
themselves in romantic fantasies, optimize their sexual experience, and meticulously use unique real person 
film casting technology to one-on-one imitate the real structure of the human body, providing consumers with 
the most authentic use and viewing experience. 
 
奇她品牌（QITA）誕生於 2017年。品牌命名源自“新奇的她”這一新型伴侶模式理念。是國內較早一批提出

“陪伴”理念的實體娃娃品牌企業。奇她賦予實體娃娃新的靈魂與存在意義，使用者沉浸在戀愛幻想中，性愛體

驗最優化，精心運用獨特真人倒膜技術一比一仿製人體真實結構，給消費者最真實的使用與觀賞體驗。 
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Shenzhen U-Jun Technology Co., Ltd.   
深圳雅雋科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:M25 
 

 
Shenzhen U-Jun Technology Co., Ltd.,  located in Shenzhen, China, is a collection of design, engineering and 
production of senior sex toys design agency. It provide services covering adult products appearance design, 
structure design, manufacturing, quality inspecting and other one-stop comprehensive services. 
Our ideals and values:  
* Achievement of customers 
* Innovation-oriented 
* Co-create and share 
* Quality first 
Simple, Disciplined, Dedicated, Passionate 
 
深圳雅雋科技有限公司坐落在中國深圳，是一家集設計、工程及生產的資深情趣用品設計機構。提供服務覆蓋了

成人用品外觀設計，結構設計，生產製造、品質檢測等一條龍綜合服務。 

我們的理念價值觀 

* 成就客戶  

* 創新為本  

*  共創共用 

* 品質至上 

簡單、自律、敬業、激情 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

Organizer : 
主辦單位: 

Official Support: 
官方支持單位: 

Media Partner: 
媒體夥伴: 

 

  

 

 

https://onlinereg.bvexhibition.com/#/en_gb/aae2020/
https://onlinereg.bvexhibition.com/#/zh_hk/aae2020/

